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Z A P I S N I K 

s 230. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 22. srpnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 

Ivana Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg 

vrtića „Hlojkica“ Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica 

Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Dražen Rački, djelatnik JVP 

Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Gordana Piskač, Tomislav Mrle umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić,  Petar Hrg, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Dražen Rački, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Ivana Pleše, Mirna Janeš, Nikola 

Muvrin, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 
 
ĐULIO JUSUFI 

- Konsolidirani financijski izvještaji predani su na vrijeme, polugodišnje izvješće o 

nepravilnostima je dovršeno. 

- Stanovi sa stanarskim pravom: knjiženje, evidencije, izračun jednokratnih otplata. 

- Pripreme faktura i plaćanja za Park – dostava podataka izvršiteljima oporuke. U prikupljanju 

podataka pomogle su osobe na javnim radovima za EU fondove. 

- Prekogranična suradnja Italija – Hrvatska, upitnik o planiranju mjera prilagodbe na klimatske 

promjene. 

- ISGE sustav – učitanje i unos podataka. 

- Knjiženje faktura. 

- Plaćeni su tekući računi – režije, krediti, kamate i druge dospjele obveze. 

- Prijava nezgode za komunalnog redara. 

- Popunjavanje obrasca s podacima o utvrđenom stažu i osnovici. 

- Ugovor o djelu i obračun za voditelja Svečane sjednice Gradskog vijeća. 

- Obračun za članove Socijalnog vijeća. 

 

IVANA PLEŠE 

- Priprema za izdavanje knjižnične građe, nabava dnevnog i tjednog tiska, rad s korisnicima. 

- Naručene su knjige e-narudžbom, kontrola računa za dobavljene knjige, izračun stvarne 

cijene, stručna obrada nove građe, uvođenje u računalni katalog i knjigu inventara. 

- Plan nabave potrebne građe iz antikvarijata. 

- Parcijalno slaganje polica. 



- Otpis knjiga iz računalnog kataloga. 

- Snimljena je emisija „Čitateljski kutak“. 

- Prikupljanje dječjih radova za izradu novog izloga. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Nastavlja se čišćenje slivnika i upojnih bunara, primjerice iz upojnog bunar kod Caffe bara 

„Tin“ izvađeno je 14 kubika pijeska. Gradonačelnik je zatražio da se sav izvađeni materijal, ako 

nije tehnološki upotrebljiv, mora zbrinuti po pravilima jer je opasan za okolinu. Davorka 

Grgurić navodi da Obrt „Juranić“ ima sklopljen ugovor o zbrinjavanju takvog otpada kao i za 

pražnjenje septičkih jama. Detaljnije informacije o tome će prikupiti za sljedeći sastanak. 

- Čišćenje separatora. 

- Kontrola radova na Šetalištu I. G. Kovačića – prema dogovoru danas kreće asfaltiranje 

nogostupa, radi se na uređenju planuma ceste, zbijenost zadovoljava i idu pripreme za prvi sloj 

asfalta. Zbog radova danas Dječji vrtić nema vode. Gradonačelnik navodi da imamo vatrogasce 

koji mogu dopremiti pitku vodu za Vrtić. Radovi idu zadovoljavajućom dinamikom, jučer je 

došla ekipa za postavljanje ivičnjaka. Problem je taj što, kad izvođači odu s gradilišta, ljudi 

uporno voze gradilištem, a bio je i slučaj da se otac s dvoje male djece biciklima vozio po 

gradilištu što je vrlo neozbiljno, neodgovorno i opasno. Gradonačelnik je zatražio da se na ulazu 

u gradilišta postave betonski blokovi kao prepreka prolaska. 

- Nastavak radova na Dječjem vrtiću – fasada se radi, za izmjenu krovnog pokrova bit će potrebno 

4-5 dana, radovi bi trebali biti gotovi do polovice kolovoza kako bismo mogli izvršiti prijavu za 

sufinanciranje od strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. 

- Dogovor s izrađivačem PPU Grada Delnica – usklađenje sa Zakonom o prostornom uređenju. 

- Dogovor oko uređenja Parka kralja Tomislava o rušenju i popravku zidića. 

- Održan je sastanak s Palfingerom i Energy pelletsom. 

- Dovršeni su radovi na horizontalnoj signalizaciji. 

- Učestale su pritužbe građana na parkiranje vozila. Zakon o sigurnosti prometa na cestama 

izričito kaže da poslove nadzora parkiranja vozila, odnosno prometa u mirovanju, može 

obavljati JLS putem osobe koja je za to obučena, koja ima položen ispit, iskaznicu, suglasnost 

MUP-a, odoru. Nitko od nas iz JUO, osim gospodina Kezelea koji je na dužem bolovanju, ne 

bi smio obavljati te poslove, te je pitanje kako se organizirati u tom prijelaznom periodu dok se 

prometni redar ne vrati. Gradonačelnik navodi da imamo objektivnu situaciju, da se prometni 

redar mora izliječiti a oporavak traje prilično dugo te treba pripremiti natječaj, istekom 42 dana 

bolovanja, i primiti čovjeka koji posjeduje licencu i koji bi obavljao poslove prometnog redara 

do povratka našeg s bolovanja. Također, treba Policiji uputiti dopis, zamolbu da zbog 

objektivnih okolnosti očekujemo od njih da nam pomognu u uvođenju prometnog reda u 

mirovanju. Osim toga potrebno je poduzeti aktivnosti da se gospodin Podnar pripremi za 

obavljanje tih poslova u odsutnosti komunalnog i prometnog redara. 

- Zamjena drvenih stupova javne rasvjete betonskim u Marija Trošt. 

- Dobiveno je očitovanje Ministarstva prostornog uređenja za Strategiju ukupnog razvoja, 

prijedlog ide prema PGŽ, pa na usvajanje Gradskom vijeću. 

- Nastavak aktivnosti na projektu E-županija. 

- Izmjena odluke o korištenju nekretnina u političke svrhe. 

- Uvod u posjed (poljoprivredno zemljište) u k.o. Belo. 

- Procjena vrijednosti zemljišta za poslovnu zonu. 

- Dogovor oko uređenja dječjih igrališta. 

- Rješenja za nezakonito izgrađene zgrade, posebni uvjeti gradnje, potvrde na glavne projekte, 

rješenja za komunalnu naknadu, rješavanje po žalbama za komunalnu naknadu. 

- Utvrđivanje međa i uvođenje u posjed na lokaciji V1. 

- Gradonačelnik navodi da je uputio dopis PGŽ i Domu zdravlja PGŽ vezano uz prometnicu oko 

Doma zdravlja i plato ispred Osnovne škole. Dobili smo potvrdan odgovor i od ravnatelja i od 

pročelnice za odgoj i obrazovanje da se intenzivno radi na pronalaženju sredstava. Garantirao 

sam da će to biti odrađeno po troškovničkim cijenama te je potrebno razgovarati s izvođačem 

radova kako bi i te radove predvidjeli uz iste uvjete. Davorka Grgurić navodi da se radi o 

županijskoj investiciji, da su uključena dva upravna odjela, da sredstva moraju osigurati 



rebalansom, što će sve skupa vjerojatno potrajati. No, pokušat će PGŽ povezati s našim 

izvođačima.  Gradonačelnik je nadalje utvrdio da Grad, kad se naši radovi na toj dionici završe, 

nikako neće dozvoliti da se preko uređene plohe prevažaju gusjeničari i drugi radni, teški 

strojevi.   

- Dogovor za pranje sjenice u parku te farbanje kućice i sjenice u parku. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Zadovoljni smo s radovima koji se izvode na objektu Vrtića, ljudi su savjesni, vrijedni i o svemu 

se možemo dogovoriti. Danas se montiraju jedna vrata i dva prozora. U Vrtiću smo se prilagodili 

situaciji u kojoj jesmo, radimo u dvije skupine – ona za najmlađe je u novom dijelu, ostali su u 

starom dijelu objekta. Djece nema puno, tek tridesetak iako bi prema anketama ih trebalo biti 

šezdesetak. Uslijed radova događa se da nemamo telefon, Internet, danas nema vode… 

- Pripreme za sljedeću pedagošku godinu. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Rad s auto košarom, pospremanje, pranje opreme, ispitivanje i krpanje cijevi. 

- U dogovoru s Udrugom Mountain riders dogovaramo pranje kućice u Parku. 

- Farbanje stepenica. 

- Vođenje računa, plaćanje leazinga za kombi, popravak prepreke za vježbu. 

- Odrađuju se taktičke vježbe DVD-a, Ekipe „B“ za državno natjecanje u Puli. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Uređenje objekata u Delnicama: stavljeno je u funkciju jedno tenisko igralište koje od 

ponedjeljka ide u ponudu, drugo igralište bit će u funkciji idući tjedan. 

- Ispražnjen je bazen, uredilo se korito, provjerava se lamperija na plafonu, završetak radova 

očekuje se idućeg tjedna. Gradonačelnik navodi da je dobio prigovor predstavnice Plivačkog 

kluba čiji članovi su iznenađeni pražnjenjem bazena jer imaju pripreme za županijsko plivačko 

prvenstvo. Zbog radova na bazenu morali su odlaziti na treninge u Rijeku što im je prouzročilo 

nepotrebne troškove. Traže obrazloženje zašto se nije moglo pričekati s radovima još tjedan 

dana, a tražit će i kompenzaciju troška kojeg su imali odlazeći u Rijeku. Davorin Klobučar 

navodi da postoji plan i strategija čišćenja i pražnjenja bazena, da se Plivački klub očitovao da 

će održavati samo pojedinačne treninge. Očito je došlo do mimoilaženja u komunikaciji te će 

obrazloženje zatražiti od direktora i voditelja objekata. 

- Uređenje zidova u svlačionicama Kuglane, zamjena špaga, čunjeva, rekonstrukcija potrošnih 

stvari, te košnja. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Pripremljen je i poslan naputak pružateljima rafting usluga na rijeci Kupi. 

- Napisan je ugovor o kupoprodaji zemljišta u Crnom Lugu. 

- Odjavljena je zadnja volonterka sa stručnog osposobljavanja. Čekamo odobrenje za još 8 od 9 

prijavljenih za stručno osposobljavanje, a za jednu kandidatkinju napisan je prigovor. 

- Uredu državne uprave javljene su promjene u sastavu Gradskog vijeća. 

- Komunalcu su poslana vijećnička pitanja na koja moraju odgovoriti. 

- Završen je rad na ovrsi komunalne naknade. 

- Odrađen je zahtjev za radno vrijeme u ugostiteljstvu. 

- Poslano je izvješće prema Ministarstvu financija glede nepravilnosti. 

- Priprema novog ugovora za zaštitu na radu. 

- Izvješće o financiranju projekata i programa organizacije civilnog društva. 

- Obrada i slanje materijala s Gradskog vijeća na objavu u Službene novine. 

- Socijalno vijeće održano je u srijedu, slijedi izrada rješenja. 

- Izrada i slanje obavijesti o financiranju javnih potreba i izrada ugovora. 

 



Na kraju sjednice je Davorin Klobučar, predsjednik MO Bod na Kupi, pozvao prisutne na 

proslavu Dana Župe u Brodu na Kupi gdje će, između ostaloga, nakon mise biti međunarodna filmska 

večer na otvorenom autora filma, s hrvatske strane, Rasima Karalića te slovenskog autora s filmom 

Kupa. 

 

 

 

 

Dovršeno u 8,50 sati. 

 

 

 Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

 Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 


